
 

   

 

Protokoll 2023:5 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2023-04-24 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Erik Nilsson, Tomas Eriksson, Björn Denkvist,  

Övriga: MCT Jerry von Hausswolff, Grus-MCT Lars Johansson, Valberedare Maria Nyström  

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
Ser bra ut. Växer för stunden med kommande deltagaranmälningar. Kommande utgifter är under 
kontroll. 
 
5. Information  
Riksårsmöte närmar sig, men ingen från Södermanland ska närvara. 
Mycket diskussion om utbildningar centralt. Mer under verksamhet. 
 
6. Styrelseärenden  
Vi har återkopplat om flaggor och tält till riks. Profilplagg ligger vilande fortsättningsvis. 
 
7. Verksamhetsärenden  

Kurs på väg 
Kurs på väg behöver komma iväg. En av våra klubbar (TTMC) önskar prova konceptet. Wallentin och 
Björn D har diskuterat detta. Cecilia ser till att de blir inbjudna till relevant arbetsgrupp och 
rekommenderar att de tar del av detta material. 
Hur ska vi göra kring deltagaravgift? Förslaget från styrelsen är att vi bjuder på detta under första 
proven. Tomas diskuterar med TTMC för att de ska vara försökskaniner och får i uppdrag att hantera 
lite kontakt och feedback. 
Föreslaget upplägg är lördag eller söndag, en skaplig rutt med paus(er) under körningen. 
 

Funktionärsträning 
Kurs krävs. Detta gäller för att försäkringsskyddet ska gälla. Det som drabbas närmast är vår körning 

på Gelleråsen. Summering:  

Instruktörer får egenträna. Men en tydlig plan ska finnas. Som exempel: Funkisdagen med Riks 

krävde att den tydliga egna planen skulle mailas in till kursledare i förväg eller i anslutning till. 

Aspiranter ska arbeta. Här ska då fokus vara mycket på att träna på sitt instruktörskap inte lika 

mycket på egenträning. Dessa kräver då en exad instruktör att stötta. 

Resurser etc. Som då inte får egenträna behöver då stöd i form av kursupplägg från instruktör eller 

aspirant + instruktör. 



   

 

   

 

 

Hur ska vi då hantera deltagare från övriga distrikt. 

Jerry tänker faktiskt (!) och Cecilia stänger dörren. Dessa förhållningsregler gäller så klart övriga 

distrikt också, och deras respektive MCT behöver då förklara detta för sina drabbade, som då kanske 

bokat sig för en egenträning och betalat ur egen ficka för det. Vi kan dock erbjuda möjligheter för 

externas aspiranter att jobba likt våra aspiranter och försöka se till att det blir kul. Alternativet är att 

de ska erbjudas kurs. Men deras respektive MCT måste då lösa detta. 

Senare funktionärsträningar som våra funktionärer får betala en del för att närvara på (t.ex. 

Kinnekulle) så rekommenderar vi att de som arbetar inte behöver betala. Vi kan fortfarande begränsa 

den arbetande bemanningen för att detta inte ska missbrukas. 

Alternativ till fartgrupper på funktionärsträning på Gröndal 
Vi har normalt inte fartgrupper på dessa typer av körningar men vi testade konceptet med att första 

kvarten varje timme är vigd åt de lugnare förarna. Detta visade sig fungera bra överlag och ska leva 

vidare. 

Gruskurser 
De blev snabbt fullbokade allihop. 

Wallentin åker för examinering denna helg och Robert Hermansson för aspirantutbildning. 

8. Medlemsärenden  
Normalt medlemstapp för att vara början på året. De kommer normalt tillbaka när de inser att de 
borde betalat medlemskapet för att nyttja klippkort t.ex. 
 
9. Media  
Cecilia föreslår att filer, kallelser etc. Hålls till teams/office365 medan gruppkommunikation hålls till 
facebookgruppen. Styrelsen enas om detta tills bättre lösning finns. 
 
10. Övriga frågor  
Riks har släppt en självskattningsskala som tanken är att vi ska nyttja. Målet är ju likt tidigare att vi 
strävar efter att skapa tänkande motorcyklister så den kan vara relevant att ha med. 
 
11. Nästa styrelsemöte  
Tisdagen den datum månad, kl.18.00, på GTR Motorpark 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 

 
Erik Nilsson Cecilia von Hausswolff 
Suppleant, för mötet agerande sekreterare Ordförande 


